
Protokół Nr XXXV/2009 
z XXXV Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego, 

odbytej w dniu 25 lutego 2009 r. 
w siedzibie Starostwa Powiatowego w Łodzi. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 12:00 i trwała do godziny 15:00. 
Skład Rady Powiatu - 19 radnych. 
Obecnych - 16 radnych. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Pkt 1. porządku obrad - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego - Pan Ryszard Surowiec serdecznie 
powitał Radnych, Zarząd Powiatu, Pana Starostę, Pana Wicestarostę, Panią Skarbnik, Pana 
Sekretarza, Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy, Kierownika Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie, Dyrektorów, Naczelników i Kierowników oraz wszystkich przybyłych 
na Sesję Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Przewodniczący Rady stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał 
przez Radę Powiatu. 

Pkt 2. porządku obrad - Przyjęcie porządku obrad XXXV Sesji Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego. 

Pan Przewodniczący poinformował, iż wpłynęło pismo od Zarządu z prośbą o UjęCie 

w porządku obrad dwóch dodatkowych uchwał: w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego 
wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przyznanych Powiatowi Łódzkiemu Wschodniemu na realizację zadali z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej na 2009 r. oraz w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego na rok 2009. Ponadto zmianie ulegają niektóre wcześniej przekazane projekty 
uchwał. 

Poddano pod głosowanie wprowadzenie dwóch dodatkowych uchwał, na co Rada wyraziła 
zgodę jednogłośnie przy ilości głosów; "za" - 15, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O. 
Poddano następnie pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie przy ilości głosów: "za" -15, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O. 

Przyjęty porządek przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad XXXV Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 
4. Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania. 
6. Ocena współpracy samorządu powiatowego z jednostkami samorządami terytorialnego 

Powiatu Łódzkiego Wschodniego po zrealizowaniu sesji wyjazdowych. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do projektu "Zwiększenie dostępności regionu 
poprzez przebudowę drogi powiatowej nr 2912E i gminnych nr 121230E, nr 121249E" 
w ramach I Osi Priorytetowej - Infrastruktura transportowa, Działanie LI - Drogi, 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2007 - 2013. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej z realizacji 
rocznego planu pracy i kontroli za 2008 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności stałych komisji Rady 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego za rok 2008. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Powiatowego Rzecznika 
Konsumentów za okres od dnia 1 stycznia 2008 r. do dnia 31 grudnia 2008 r. 

11. Podj ęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju zadań i wysokości środków Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
w roku 2009. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 345/XXXIII/2008 Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego z dnia 19 grudnia 2008r. w sprawie upoważnienia Zarządu 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego do zawarcia umowy z jednostką prowadzącą Warsztat 
Terapii Zajęciowej w Koluszkach i przekazania dotacji na działalność Warsztatu Terapii 
Zajęciowej w roku 2009. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Powiatowi 
Łódzkiemu Wschodniemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 
i społecznej na 2009 r. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia środków finansowych z budżetu Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego na pomoc zdrowotną w 2009 roku dla nauczycieli 
korzystających z opieki zdrowotnej zatrudnionych w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Powiat Łódzki W schodni. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej ograniczenia działalności 

Specjalistycznego Psychiatrycznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łodzi. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od gminy Koluszki 

na dofinansowanie zadań z zakresu rejestracji pojazdów w 2009r. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od gminy Koluszki 

na dofinansowanie zadań z zakresu administracji architektoniczno - budowlanej w 2009r. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od gminy Koluszki 

z przeznaczemem na pokrycie kosztów wynajmu pomieszczeń biurowych 
w 2009r. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od Gminy Koluszki. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od Gminy Koluszki. 
21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od Gminy Andrespol 

na realizację zadania publicznego. 
22. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od Gminy Andrespol 

na realizację zadania publicznego. 
23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w "Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego na lata 2007 - 2015" przyjętego Uchwałą Nr 247/XXIV/2008 Rady 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 29 maja 2008 rok. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2007 - 2015. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
na rok 2009. 
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26. Podjęcie uchwały w spraWie zmian W budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
narok 2009. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
na rok 2009 w związku z realizacją projektu pn. "Nowa jakość usług rynku pracy". 

28. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
do projektu pn. "Budowa Zintegrowanego Systemu e-Usług Publicznych Województwa 
Łódzkiego (Wrota Regionu Łódzkiego)". 

29. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
na rok 2009 w związku z realizacją projektu pn. "Budowa Zintegrowanego Systemu 
e-Usług Publicznych Województwa Łódzkiego (Wrota Regionu Łódzkiego)". 

30. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Łódzkiego Wschodniego do realizacji 
projektu pn. "Jestem, Jesteś" w ramach Działania 7.3 - "Inicjatywy lokalne na rzecz 
aktywnej integracji", Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

31. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
na rok 2009 w związku z realizacją projektu pn. "Jestem, Jesteś". 

32. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
na rok 2009. 

3 3. Odpowiedzi na interpelacj e i zapytania. 
34. Wolne wnioski i sprawy różne. 
35. Zamknięcie obrad XXXV Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Pkt 3. porządku obrad - Przyjęcie protokolu Z XXXIV Sesji Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego. 

Przewodniczący poinformował, iż protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady, zapytał 
czy są uwagi do jego treści. Uwag nie zgłoszono, protokół został przyjęty jednogłośnie przy 
ilości głosów: "za" - 15, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O. 

Pkt 4. porządku obrad - Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie 
międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poprosił Pana Starostę o przedstawienie informacji z prac Zarządu 
w okresie międzysesyjnym. 
Starosta Powiatu - Pan Piotr Busiakiewicz poinformował, że Zarząd odbył 6 posiedzeń. 
Z pięciu przygotowana została informacja pisemna (stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 
Na posiedzeniu w dniu 15 stycznia podjęte zostały inicjatywy uchwałodawcze na dzisiejszą 
Sesję· 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

- Pan Jerzy Kabat nawiązał do decyzji Zarządu Powiatu o współorganizacji XI Przeglądu 
Artystycznego Ruchu Seniora w Koluszkach, na to zadanie przewidziana została kwota 
400zł, natomiast na konkurs "Złota Maska" przeznaczono kwotę 900zł. Pan Kabat 
poprosił, aby Ruch Seniora wesprzeć 'wyższą kwotą - do 900zł. Zwrócił szczególną 

uwagę na to, że w Koluszkach mieszka 40% ludności powiatu, a lUch seniorski jest 
bardzo rozbudowany. Pan Kabat skierował również prośbę do Przewodniczącego Rady, 
gdyż jest wzmianka, że Zarząd przyjął sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego za rok 2008, aby sprawozdanie zostało skierowane do Komisji 
Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki wraz z wyciągiem z protokołu. 
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- Pan Wice starosta wyjaśnił w sprawie konkursu, że nie chodzi o przekazanie pieniędzy 
tylko o zakup 4 nagród, co wynika z zapotrzebowania podanego Dyrektora Konkursu. 

- Pan Starosta dodał, że nagrody nie mogą być wyższe, gdyż powyżej 100 zł nagrodzony 
'i!Ulsiałby zapłacić podatek. 

Pkt 5. porządku obrad - Interpelacje i zapytania. 

- Pan Andrzej Opala zadał pytanie Panu Staroście czy dotarły do niego informacje na temat 
złego zabezpieczenia przejazdu podczas awarii zapór na przejeździe kolejowym 
w Bedoniu. Fakt został zgłoszony przez mieszkankę, która mogła ucierpieć z tego powodu 
i miała zastrzeżenia do interwencji Komendy Powiatowej Policji w Koluszkach. Pan 
Opala poprosił o bliższą informację. Pan Starosta powiedział, że zwróci się z zapytaniem 
do Komendanta Powiatowego Policji, jednak nie widzi podstaw prawnych do dalszych 
działań w tym zakresie. 

- Pan Jerzy Kabat podziękował za przygotowanie odpowiedzi na jego interpelację 

dotyczącą nakładów inwestycyjnych poniesionych przez Powiat na terenie 
poszczególnych gmin. Podkreślił, że jest to bardzo dobra lektura. Zapytał następnie o stan 
przygotowań do Święta Powiatu, które wiąże się z obchodem dziesięciolecia powstania 
Powiatu. Powiedział, że są osoby, które zasługują na wyróżnienie, co można by uczynić 
przy tej okazji. Odpowiedzi udzielił Pan Wicestarosta. Powiedział, że nie rozmawiano 
na temat odznaczeń. Jest natomiast określony schematycznie przebieg Święta Powiatu. 
Jest zaplanowana Sesja Uroczysta w Tuszynie, również tam będzie cykl konceliów, 
występy Domów Kultury i zaproszonych gwiazd. Kilka film odpowiedziało pozytywnie 
na propozycję sponsoringu. W ramach tych środków można zadecydować, kto zostanie 
zaproszony. W uroczystość włączony jest festiwal twórczości seniorów, Wystawa Stołów 
Wielkanocnych oraz festiwal teatralny "Złota Maska" w Andrespolu. 

Pkt 6. porządku obrad - Ocena współpracy samorządu powiatowego 
z jednostkami samorządami terytorialnego Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
po zrealizowaniu sesji wyjazdowych. 

Pan Marek Jarzębski - Wicestarosta Łódzki Wschodni przedstawił infOlmację na temat 
współpracy Powiatu i gmin. W ubiegłym roku odbyły się sesje wyjazdowe w każdej z gmin, 
w czasie których były omawiane istotne problemy. Pan Wicestarosta przypomniał, jakie są 
główne obszary współpracy. Powiedział o funkcjonowaniu w urzędach gmin stanowisk pracy 
wydziałów starostwa. Ponadto przekazany został gminom zarząd nad drogami powiatowymi. 
Ponadto na terenie Gminy Koluszki funkcjonuje Biblioteka Powiatowa oraz znajdują się tam 
mieszkania chronione. Na terenie Gminy Brójce funkcjonuje Punkt Interwencji Kryzysowej. 
Szerzej omówiono temat dróg powiatowych. W tym roku dotacja przekazywana 
poszczególnym gminom na bieżące utrzymanie oscyluje w okolicy 9 tys. zł na km. Podjęto 
decyzję o przekazaniu zarządu nad drogami, ponieważ powinien on być sprawowany jak 
najbliżej mieszkańca. Wspomniał również o wspólnych projektach, tzw. schetynówkach. 
W roku bieżącym będą realizowane zadania w gminie Rzgów i Tuszyn. Planowane jest 
przygotowywanie następnych wniosków do kolejnych edycji programu. 
Pan Jarzębski podsumował, iż należy być zadowolonym ze współpracy prowadzonej między 
Powiatem a gminami. 
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Pan Opala przedstawił uwagę, że drogi w Gałkówku są w fatalnym stanie. Problem zgłaszany 
był do gminy, reakcja jest jednak spowolniona. Sytuacja nie poprawiła się jeśli chodzi o stan 
dróg. 

Pan Kabat powiedział, że seSje wyjazdowe były potrzebne, wiele przyniosły. Dodał, 

że obszarów współpracy jest znacznie więcej. Dwa dni temu było spotkanie 
z przedstawicielami gmin na temat wspólnych zadal1 inwestycyjnych. 

Pan Przewodniczący powitał przybyłego na obrady Wicestarostę Brzezińskiego - Pana Plutę 
oraz Przewodniczącego Rady Gminy Nowosolna - Pana Markiewicza. 

Pkt 7. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do projektu 
"Zwiększenie dostępności regionu poprzez przebudowę drogi powiatowej 
nr 2912E i gminnych nr 121230E, nr 121249E" w ramach I Osi Priorytetowej 
- Infrastruktura transportowa, Działanie 1.1 - Drogi, Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2007 - 2013. 

Pan Piotr Busiakiewicz - Starosta Łódzki Wschodni omówił propozycję z jaką zwrócił się 
do niego Wicestarosta Brzezi11ski. Postanowiono wspólnie z kilkoma ilmymi partneralni 
przygotować poprawrly wniosek w celu złożenia do konkursu w ramach RPO. W ramach 
projektu zrealizowałoby inwestycję na drodze powiatowej łączącej Powiat Łódzki Wschodni 
i Powiat Brzeziński. Nie ma gotowych dokumentów. Gmina Andrespol wykona 
dokumentację techniczną i wszystkie niezbędne dokumenty. Przy zaallgażowaniu wszystkich 
stron może się udać stworzenie poprawnego wniosku. Koszt zadani ma wynieść 1.900.000 zł 
z czego udział Powiatu to 25%. Gmina Andrespol deklarowała, że będzie finansowała zadanie 
Powiatu w całości, jednak ze względu na fakt, że ma to być pomoc finansowa gminy, Zarząd 
podjął decyzję o współfinansowaniu zadania w kwocie 100.000 zł. Trwają prace nad 
skonstruowaniem umów partnerskich. 

Pan Pluta jako reprezentant Powiatu Brzezińskiego podziękował władzom Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego i Gminy Andrespol, za to że możliwe będzie złożenie wrliosku. Jeżeli nie uda 
się złożyć kompletnych dokumentów będą one uzupełniane. Współrealizacja ma na celu 
poprawienie tej ruchliwej drogi łączącej dwa powiaty. Ponad miesiąc temu został powołany 
zespół, który miał określić najbardziej priorytetowe drogi. Trzeba było pokonać potężną 
drogę, współpraca układa się dobrze, wnioskował o to by Rada poparła tą inicjatywę. Jeśli 
wrliosek nie przejdzie nie będzie skutków finansowych dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Pan Opala zapytał, jaka dokumentacja zostanie złożona. 

Pall Pluta powiedział, że złożona zostanie dokumentacja budowlana w zakresie przebudowy 
dróg na trzech odcinkach. Nie ma jeszcze pozwolenia na budowę, będzie to uzupełniane. 

Przewodniczący rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów 
oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów oraz Pan Jerzy Kabat
Przewodniczący Komisj i Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodal·ki poinformowali, 
iż Komisje jednogłośnie pozytywrlie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
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Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku 
którego, przy ilości głosów: "za" - 16, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O uchwała została 
podjęta j ednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Pan Starosta wyraził nadzieję, że uda się zrealizować tą inwestycję. Wspomniał o tym, że był 
to kiedyś jeden Powiat i należy podejmować wspólne inicjatywy. 

Pan Pluta podziękował za zrozumienie tego ważnego problemu. 

Pkt 8. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 
Komisji Rewizyjnej Z realizacji rocznego planu pracy i kontroli za 2008 rok. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 
Komisji Rewizyjnej z realizacji rocznego planu pracy i kontroli za 2008 rok. 

Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku 
którego, przy ilości głosów: "za" - 16, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Pkt 9. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań 
Z działalności stałych komisji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego za rok 
2008. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań 

z działalności stałych komisji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego za rok 2008. 

Radni nie zgłosili uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 
podjęta przy ilości głosów: "za" - 16"przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Pkt 10. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 
Powiatowego Rzecznika Konsumentów za okres od dnia 1 stycznia 2008 r. 
do dnia 31 grudnia 2008 r. 

Pani Elżbieta Gal-Krogulska - Powiatowy Rzecznik Konsumentów przedstawiła 

sprawozdanie z działalności w 2008 roku. Powiedziała o zakresie udzielonych porad, dotyczy 
to wszelkich umów cywilno - prawnych. Zdecydowanie zmienia się to na przestrzeni lat. 
Świadomość konsumenta jest większa. Powołała się na obowiązujące przepisy 
oraz dyrektywy Unii Europejskiej. 
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Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Statutowo - Regulaminowej. 

Pan Włodzimierz Bereziński - Przewodniczący Komisji Statutowo - Regulaminowej 
powiedział, iż opinia komisji pozytywna. Wyraził przy tym zdanie, że rola PRK wzrasta, 
przybywa spraw do zrealizowania przez rzecznika. 

Pan Starosta poinformował, że z uwagi na zmianę przepisów prawa zmienił się stosunek 
pracy PRK z powołania na umowę o pracę. Sprawozdanie będzie składane Staroście. 

Radni nie zgłosili uwag. Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 
podjęta przy ilości głosów: "za" - 16"przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Pkt 11. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie określenia rodzaju 
zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego w roku 2009. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Łużniak - Kierownik Powiatowego Centrum 
pomocy Rodzinie. Powiedziała, że przyznane środki są wyjątkowo niskie. Plan finansowy 
funduszu wynosi 1.031.841 zł, stanowi to 69,47% ubiegłorocznego planu, gdzie już 

w ubiegłym roku sygnalizowane były niedobory. Jeśli chodzi o podział, to został 

przedyskutowany przez Powiatową Społeczną Radę ds. Osób Niepełnosprawnych 

oraz dwukrotnie przez Zarząd Powiatu. Pani Kierownik powiedziała, że na zadania związane 
z rehabilitacja zawodową (zadania realizowane przez PUP) zapisano środki w wysokości 
205.592 zł, w tym 2.000 zł na szkolenie osób niepełnosprawnych, 100.000 zł na działalność 
gospodarczą dla osób niepełnosprawnych, 100.000 na dofinansowanie miejsc pracy dla osób 
niepełnosprawnych, 3.592 zł - zwrot kosztów wynagrodzel1 osób niepełnosprawnych. Kwota 
nie jest wystarczająca na zaspokojenie potrzeb w ramach rehabilitacji zawodowej. 
Jeśli chodzi o rehabilitację społeczną, to kwota dotacji wynosi 826,249 zł, z tego należy odjąć 
kwotę 517.860 zł przyznaną na Warsztaty Terapii Zajęciowej. Na rehabilitację społeczną 
pozostaje więc kwota 308.389 zł. W praktyce realizowane są dwa zadania. Zaproponowano 
zabezpieczenie środków jeśli chodzi o przedmioty oliopedyczne i środki pomocnicze. 
Nie zabezpieczone są natomiast potrzeby osób dorosłych jeśli chodzi o turnusy 
rehabilitacyjne. Pani Kierownik podkreśliła, że środki są dalece niewystarczające. 

Przewodniczący rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów 
oraz Komisji Polityki Społecznej. 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów oraz Pan Sylwester 
Golus - Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej poinformowali, iż Komisje 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku 
którego, przy ilości głosów: "za" - 16, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O uchwała została 
podj ęta jedno głośnie. 
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Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Pkt 12. porządku obrad - Podjęcie uchwaiv w svrawie zmiany Uchwaiv 
Nr 3451XXXIII/2008 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 
19 grudnia 2008r. w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego do zawarcia umowy z jednostką prowadzącą Warsztat Terapii 
Zajęciowej w Koluszkach i przekazania dotacji na działalność Warsztatu 
Terapii Zajęciowej w roku 2009. 

Projekt uchwały omówiła Pani Urszula Łużniak. Zmiana uchwały jest konieczna ze względu 
na fakt, iż ustawodawca zmienił przepisy, a mianowicie począwszy od roku 2009 określił 
udział powiatu w wysokości 10%, wcześniej było to 15%. Zmiana uchwały dotyczy tychże 
udziałów procentowych. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie Opll111 Komisji Budżetu 

oraz Komisji Polityki Społecznej. 
Finansów 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów oraz Pan Sylwester 
Golus - Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej poinformowali, iż Komisje 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku 
którego, przy ilości głosów: "za" - 16, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Pkt 13. porządku obrad - Podjęcie uchwaiv w svrawie zajęcia stanowiska 
dotyczącego wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przyznanych Powiatowi Łódzkiemu Wschodniemu 
na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2009 r. 

Projekt uchwały omówiła Pani Urszula Łużniak. Zaproponowała radzie powiatu wyrażenie 
stanowiska na temat wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przyznanych Powiatowi Łódzkiemu Wschodniemu na realizację zadań 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na 20091': Należy wyrazić zaniepokojenie 
niskim poziomem środków i barku możliwości realizacji zadań. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

oraz Komisji Polityki Społecznej. 
Finansów 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów oraz Pan Sylwester 
Golus - Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej poinformowali, iż Komisje 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 
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Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku 
którego, przy ilości głosów: "za" - 15, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - ° uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Pkt 14. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia środków 
finansowych z budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego na pomoc zdrowotną 
w 2009 roku dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej zatrudnionych 
w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Łódzki Wschodni. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Iwona Walter-Wisiałkowska - Naczelnik Wydziału 
Polityki Społecznej. Powiedziała, że zgodnie z zapisami ustawowymi organ prowadzący 
zabezpiecza w swoim budżecie środki przeznaczone na pomoc zdrowotną dla nauczycieli 
w danym roku budżetowym. Ustalono, iż odpis wyniesie 0,1% planowanych środków 
na wynagrodzenia dla nauczycieli. 
Zasięgnięto opinii Związków Zawodowych Nauczycieli i NSZZ Solidarność, która wnosi 
o zwiększenie tych środków do 0,3% planowanych środków na wynagrodzenia dla 
nauczycieli. Daje to ok. 35 zł na nauczyciela rocznie. Kwota w tym roku zapisana w projekcie 
budżetu wynosi 4.553 zł. W ubiegłym roku kwota nie była wykorzystana w całości. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów 
oraz Komisji Polityki Społecznej. 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów oraz Pan Sylwester 
Golus - Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej poinf01IDowali, iż Komisje 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku którego, przy ilości głosów: 
"za" - 15, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - 1 uchwała została podjęta. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Pkt 15. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w svrawie wyrażenia opinii 
dotyczącej of!raniczenia działalności Specjalistycznego Psychiatrycznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łodzi. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Iwona Walter-Wisiałkowska - Naczelnik Wydziału 
Polityki Społecznej, która powiedziała, że Marszałek Województwa zwrócił się do organu 
stanowiącego o zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Łódzkiego 

dotyczącego ograniczenia działalności Specjalistycznego Psychiatrycznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Łodzi. Przekształcenie ma polegać na likwidacji w jej strukturze oddziału 
neurologicznego i izby przyjęć na ten oddział. Zdanie ma przejąć Wojewódzki Zespół 
Zakładów Opieki Zdrowotnej i Centrum Leczenia Chorób Płuc i Rehabilitacji przy 
ul. Okólnej w Łagiewnikach. Pani Walter powiedziała jak wygląda sytuacja oddziału. 

Budynek, w którym znajduje się oddział liczy ponad 100 lat i nie spełnia warunków. 
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W ubiegłym roku przyniósł 1 40000000 zł strat. Średni koszt leczenia pacjenta w roku 2008 
wyniósł 2 676,00 zł. Nie miał żadnych urządzeń diagnostycznych, nie było też specjalistów. 
Pacjenci przewożeni byli na diagnostykę gdzie indziej. Podwyższało to koszty leczenia. 
Personel stanowi 39 osób. Jest chęć przyjęcia tych osób przez Wojewódzki Zespół Zakładów. 
Nie ma informacji, czy ktoś z terenu Powiatu znajdował się w placówce, jednak jest 
konieczność zaopiniowania projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 
oraz Komisji Polityki Społecznej. 

Finansów 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów oraz Pan Sylwester 
Golus - Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej poinformowali, iż Komisje 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Pan Opala zapytał, czy próbowano głębiej wniknąć w tą sprawę, czy próbowano zasięgnąć 
Opllll1. 

Pan Kobus zwrócił uwagę, iż ciągle opiniowane jest likwidacja jakiegoś oddziału. Czy jest 
jakiś program jednostek, z jakich przyczyn te ośrodki są likwidowane. Trzeba się nad tym 
zastanowić. 

Pan Wicestarosta powiedział, że nie zasięgał opinii, jest to uchwała sejmiku, więc musiała 
zdobyć większość. Jest to szpital psychiatryczny, znajdował się tam oddział neurologiczny. 
Lepiej jest, gdy oddział zostanie przejęty z zasobem przez inne szpitale. Nie każda sytuacja 
jest identyczna, zostało to wnikliwie ocenione przez służby wojewódzkie. 

Pan Opala zwrócił uwagę, iż oddział jest przenoszony do szpitala w Łagiewnikach. Dochodzą 
słuchy, że w szpitalu traktuje się źle pacjentów, odsłuch na temat opieki tam jest nieciekawy. 

Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku którego, przy ilości głosów: 
"za" - 8, "przeciw" - 4, "wstrzymuję się" - 3 uchwała została podjęta. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Pkt 16. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie vrzvięcia pomocy 
finansowej od gminy Koluszki na dofinansowanie zadań z zakresu rejestracji 
pojazdów w 2009r. 

Pani Skarbnik powiedziała, że podobnie jak w ubiegłych latach otrzymywana jest pomoc 
od Gminy Koluszki na dofinansowanie zadań z zakresu rejestracji pojazdów w 2009 r. 
Przyznana pomoc finansowa wynosi 40.000,00 zł. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, 
iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
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Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku 
którego, przy ilości głosów: "za" - 16, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Pkt 17. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie przyjęcia pomocy 
finansowej od gminy Koluszki na dofinansowanie zadań z zakresu 
administracji architektoniczno - budowlanej w 2009r. 

Projekt uchwał przedstawiła Pani Skarbnik - Barbara Ignatowska. Rada Miejska 
w Koluszkach w dniu 9 lutego 2009 1'. podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu na wymienione zadanie. Pomoc finansowa od Gminy Koluszki 
ma wynieść 69.000,00 zł. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, 
iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku 
którego, przy ilości głosów: "za" - 16, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Pkt 18. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie przyjęcia pomocy 
finansowej od gminy Koluszki z przeznaczeniem na pokrycie kosztów wynajmu 
pomieszczeń biurowych w 2009r. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik - Barbara Ignatowska. Rada Miejska 
w Koluszkach podjęła uchwałę dotyczącą pokrycia kosztów wynajmu pomieszczeI1 w 
budynku Urzędu Miasta w Koluszkach w których funkcjonują stanowiska pracy wydziału 
Komunikacji i Spraw Obywatelski i Wydziału BGiGN. Pomoc finansowa od gminy Koluszki 
to kwota 29.000,00 zł taka samajak w 2008 roku. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, 
iż Komisjajednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku 
którego, przy ilości głosów: "za" - 16, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - O uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Pkt 19. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie przyjęcia pomocy 
rzeczowej od Gminy Koluszki. 

Pan Dariusz Łukowiak - Naczelnik Wydziału RGRiOŚ powiedział, że jest to przyjęcie 
pomocy rzeczowej dla zadania dotyczącego rozbudowy skrzyżowania drogi wojewódzkiej -
ul. Wiadukt i ul. 11 Listopada w Koluszkach, która jest w części drogą powiatową 

i na pewnym odcinku ok. 200 m drogą gminną. Inwestorem tego zadania będzie gmina 
Koluszki, jak to ustalono z Zarządem Województwa. Wstępny podział środków finansowych 
przyjęto stosowną umową - gmina Koluszki - 430.000 zł, Zarząd Województwa - 1.700.000 
zł, pozostałą kwota w wysokości 96 tys. zł przypadająca na Powiat składałaby się z dwóch 
składników - 48.000 środki własne powiatu, 48.000 zł ta pomoc rzeczowa od Gminy 
Koluszki udzielana Powiatowi. 

Pan Chałat zapytał, czy chodzi o ruch okrężny i czy znany jest projekt, czy będzie tam 
dostateczna ilość miejsca. 

Pan Łukowiak powiedział, że chodzi o rondo. Nie chciał się wypowiadać na temat rozwiązań 
technicznych. Wydawano decyzje administracyjne na temat odwodnienia. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, 
iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku 
którego, przy ilości głosów: "za" - 16, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Pkt 20. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie przyjęcia pomocy 
rzeczowej od Gminy Koluszki. 

Pan Łukowiak powiedział, że uchwała dotyczy przekazania pomocy rzeczowej od gminy 
Koluszki w kwocie 50.000 zł polegającej na wykonaniu dokumentacji projektowo -
technicznej i kosztorysowej na odcinek drogi powiatowej od granic gminy Andrespol ciągiem 
ulicy BrzeziIlskiej, Łódzkiej do granic w Gałkowie Parceli z Powiatem Brzezińskiej i do drogi 
wojewódzkiej w kierunku Koluszek, Piotrkowa Trybunalskiego. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, 
iż Komisjajednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku 
którego, przy ilości głosów: "za" - 16, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
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Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Pkt 21. porządku obrad - Podjęcie uch wary w svrawie przyjęcia pomocy 
rzeczowej od Gminy Andrespol na realizację zadania publicznego. 

Pan Dariusz Łukowiak omówił projekty uchwał dotyczące przyjęcia pomocy rzeczowych od 
Gminy Andrespol. Kwota 30.000 zł to pomoc finansowa przekazana na wykonanie 
dokumentacji projektowo-kosztorysowej przez gminę, co jest konsekwencją 

przygotowywania wniosku ciągu drogi powiatowej pod przyszłe "schetynówki". 
Dokumentację opracowuje gmina. Kolejna pomoc w kwocie 20.000 zł polega na przekazaniu 
dokumentacji projektowo kosztorysowej dla zadania pn. "Zwiększenie dostępności regionu 
poprzez przebudowę drogi powiatowej nr 2912E i gminnych nr 121230E, nr 121249E" 
w ramach I Osi Priorytetowej - Infrastruktura transpOliowa, Działanie 1.1 - Drogi, 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2007 - 2013. 

Przewodniczący rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów 
oraz Komisji Bezpieczellstwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów oraz Pan Jerzy Kabat
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki poinformowali, 
iż Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku 
którego, przy ilości głosów: "za" - 16, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Pkt 22. porządku obrad - Podjęcie ue/zwary w svrawie przyjęcia pomocy 
rzeczowej od Gminy Andrespol na realizację zadania publicznego. 

Projekt uchwały omówiono we wcześniejszym punkcie. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 
Finansów 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów oraz Pan Jerzy Kabat
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki poinformowali, 
iż Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku 
którego, przy ilości głosów: "za" - 16, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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Pkt 23. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w .. Planie 
Rozwoju Lokalnego Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2007 - 2015" 
przyjętego Uchwałą Nr 2471XXlV/2008 Rady Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego z dnia 29 maja 2008 rok. 

Pan Maciej Woropaj - Kierownik ref. Ds. FSUE poinformował, że zmiana w PRL wiąże się 
z udziałem Powiatu Łódzkiego Wschodniego w partnerskim projekcie z Powiatem 
Brzezińskim "Zwiększenie dostępności regionu poprzez przebudowę drogi powiatowej 
nr 2912E i gminnych nr 121230E, nr 121249E". W rozdziale 2 zostaje dopisana opisowa 
część zadania, a także zaktualizowane zostają zapisy dotyczące projektu pn. "Wrota Regionu 
Łódzkiego". Kolejne zmiany dotyczą tabeli - wpisany zostaje projekt pminerski z Powiatem 
Brzezi11skim. Kolejna zmiana polega na tym, iż zrealizowane inwestycje zostały połączone -
dopisane zostają zadania zrealizowane do kOlka 2008 roku. 

Przewodniczący rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 
Finansów 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów oraz Pan Jerzy Kabat
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki poinformowali, 
iż Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku 
którego, przy ilości głosów: "za" - 16, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O uchwała została 
podj ęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stmlowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Pkt 24. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
na lata 2007 - 2015. 

Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik. Zmiany w wpr podobnie jak w przypadku PRL 
dotyczą wprowadzenia nowego zadnia pn. "Zwiększenie dostępności regionu poprzez 
przebudowę drogi powiatowej nr 2912E i gmilmych nr 121230E, nr 121249E". Ponadto 
uaktualniono wpr do wykonmlia roku 2008. Kolejna zmiana dotyczy zadania "Wrota 
Regionu Łódzkiego" ma być złożony kolejny wniosek o dofinansowanie tego projektu. 

Przewodniczący rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów 
oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów oraz Pan Jerzy Kabat
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki poinformowali, 
iż Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku 
którego, przy ilości głosów: "za" - 14, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
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Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Pkt 25. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego na rok 2009. 

Pani Skarbnik powiedziała, że 9 lutego 2009 r. wpłynęła informacja z Ministrestwa Finansów 
o ostatecznych kwotach subwencji ogólnej przyznanej dla Powiatu na rok 2009 a także 
o wielkości planowanych dochodów uzyskiwanych przez Powiat jako udział powiatu we 
wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych na rok 2009. Zgodnie z informacją, 
jeśli chodzi o część oświatową subwencji ogólnej została ona wyliczona i w porównaniu 
z uchwalonym budżetem, została ona zmniejszona o kwotę 48.183 zł. Część wyrównawcza 
subwencji została bez zmian, część równoważąca subwencji ogólnej została zmniejszona 
o kwotę 46 zł. Udziałem Powiatu we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych 
zostały znmiejszone o kwotę 367 zł. Zmiany wprowadzone zostały zarówno po stronie 
dochodów jak i wydatków. Pani Skarbnik omówiła szczegółowo proponowane zmiany, 
zgodnie z załącznikami do uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, 
iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku 
którego, przy ilości głosów: "za" - 16, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O uchwała została 
podj ęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Pkt 26. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2009. 

Zmiany w budżecie polegają na przesunięciach po stronie wydatków ustalonych w uchwale 
budżetowej. Zmiany polegają na znmiejszeniach i zmniejszeniach po stronie wydatków 
łącznie na kwotę 485.451 zł dotyczą działu 600 - transport i łączność. Były ustalone kwoty 
dotacji dla gmin, które przejęły zarząd nad drogami powiatowymi, propozycje dotyczą gminy 
Tuszyn, która ze środków przeznaczonych na bieżące utrzymanie proponuje przesunięcie 
kwoty 348.671 zł na zadanie inwestycyjne - przebudowa ul. Łowickiej w Tuszynie. Zgodnie 
z wnioskiem zostaje propozycja przestawiona. W przypadku gminy Koluszki zmiany dotyczą 
przesunięcia środków wcześniej zabezpieczonych na bieżące utrzymanie i zadanie 
inwestycyjne. Wprowadzono nowe zadania. 
Pan Starosta powiedział, że wartość udziału przypadającego na Powiat wyniosła 96 tys zł, 

po to by nie blokować działań przetargowych, przesunięto kwotę z innego zadania. 
Zwiększono także środki na bieżące utrzymanie dróg, ewidencja zostanie sfinansowana 
z wolnych środków. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 
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Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, 
iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku 
którego, przy ilości głosów: "za" - 16, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - ° uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Pkt 27. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego na rok 2009 w związku z realizacją projektu 
pn. "Nowa jakość usług rynku pracy". 

Pani Skarbnik powiedziała, że projekt ten realizowany jest przez Powiatowy Urząd Pracy, 
projekt był zapisany na dwa lata i taki przyjęty w budżecie. Inicjatywa polega na zmianie 
wielkości wydatków w poszczególnych latach w związku z niezrealizowanymi wydatkami 
w roku 2008. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, 
iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku 
którego, przy ilości głosów: "za" - 16, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - ° uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Pkt 28. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego do projektu pn. "Budowa Zintegrowanego Systemu 
e-UslugPublicznych Województwa Łódzkiego (Wrota Regionu Łódzkiego)". 

Pan Radosław Ziemey - p.o. Naczelnika Wydz. Or. powiedział, że podjęcie uchwały ma 
na celu akceptację przystąpienia do projektu "Wrota Regionu Łódzkiego" oraz upoważnienie 
Zarządu do zawarcia umowy partnerskiej z liderem, którym jest Województwo Łódzkie 
oraz zabezpieczenia prawidłowej realizacji umowy w formie weksla oraz deklaracji 
wekslowej. Uchwała została podjęta w maju, natomiast projekt nie uzyskał dofinansowania 
i umowa przestała obowiązywać. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, 
iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
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Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku 
którego, przy ilości głosów: "za" - 16, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - ° uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Pkt 29. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2009 w związku z realizacją projektu 
pn. "Budowa Zintegrowanego Systemu e-Usług Publicznych Województwa 
Łódzkiego (Wrota Regionu Łódzkiego) ". 

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały. Zmiana polega na klasyfikacji środków, będzie 
to dotacja z budżetu Powiatu dla Województwa Łódzkiego. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, 
iż Komisj a jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku 
którego, przy ilości głosów: "za" - 16, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - ° uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Pkt 30. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie przystąpienia Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego do realizacji projektu pn. "Jestem, Jesteś" w ramach 
Działania 7.3 - .. Inicjatywy lokalne na rzecz aktywnej integracji", Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki. XXXV/405/2009. 

Pan Maciej Woropaj powiedział, że podobna uchwała została podjęta na poprzedniej sesji, 
było to efektem informacji, że projekt uzyska dofinansowanie. Przyszło pismo, które 
infonnowało, że kwota proponowana przez instytucję wdrażającą została zmniejszona 
do 31 tys. zł. Instytucja zapraszała do podjęcia negocjacji. Efektem tego było uzyskanie 
kwoty 37 tys. zł, która umożliwia realizację projektu. Powyższą uchwałą upoważnia się 
Zarząd do odpowiednich czynności. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, 
iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku 
którego, przy ilości głosów: "za" - 16, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - ° uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
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Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Pkt 31. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2009 w związku z realizacją projektu 

T T'" pn. "Jestem, Jestes. 

Pani Skarbnik powiedziała, że program, który został zaakceptowany dla beneficjenta jakim 
jest Powiat, pod nazwą "Jestem - Jesteś", uzyskał dofinansowanie na realizację programu 
w kwocie 37.753,53 zł, z czego 85% z EFS i 25% budżetu pallstwa, udziału Powiatu nie ma. 
Środki zostają odpowiednio wprowadzone do budżetu Powiatu oraz zapisane w wydatkach. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów. 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, 
iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku 
którego, przy ilości głosów: "za" - 16, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - ° uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Pkt 32. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie zmian budżetu Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego na rok 2009. 

Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik. Powiedziała, że wiąże się to z obchodami Święta 
Powiatu. Pozyskiwani są sponsorzy i darczyńcy. Powstała potrzeba zwiększenia planu 
dochodów i wprowadzenia do budżetu środków na organizację Święta Powiatu. 

Pkt 33. porządku obrad - Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Nie było. 

Pkt 34. porządku obrad - Wolne wnioski i sprawy różne. 

W ramach wolnych wniosków i spraw różnych: 
- Pan Konrad Kobus zapytał, czy gmina Brójce posiada maszynę do naprawy dróg 

na gorąco i zaproponował, by zastanowić się nad zakupem takiego urządzenia, które 
mogłoby być wykorzystywane również przez inne gminy. Zapytał o zakup bądź 

dofinansowanie zakupu. Ponadto zapytał o możliwość przedłużenia abonamentów 
na parkowanie samochodów. Pan Starosta odpowiedział, ze nie ma wiedzy, czy gmina 
posiada taki recykler, gmina Koluszki przyjęła inne metody naprawy. Pan Opala 
powiedział o możliwych do zastosowania technologiach. 
Pani Biała zapytała czy jest już decyzja uwarunkowall środowiskowych na ul. Główną 
w JanÓwce. Pal1 Łukowiak odpowiedział, że jest taka decyzja. 
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- Pan Opala spytał o to, jaki jest dalszy ciąg sprawy ze szpitalem Brzezinach w związku 
z funkcjonowaniem Centrum Powiadamiania Ratunkowego. Pani Skarbnik 
odpowiedziała, że złożono zażalenie, na które nie otrzymano jeszcze odpowiedzi. 

- Pan Konrad Kobus poinformował, iż wstrzymał swoją decyzję o rezygnacji 
z przewodnictwa Komisji Rewizyjnej. Poprosił o informację na temat konta, na jakie 
można wpłacać darowiznę na organizację Święta Powiatu. 

Pkt 35. porządku obrad 
Łódzkiego Wschodniego. 

Zamknięcie obrad .x.x.xv Sesji Rady Powiatu 

Pan Przewodniczący podziękował za uczestnictwo l zamknął obrady XXXV 
Sesji Rady Powiatu. 

Protokołowała: D. Piekarek 

Przewodniczący Rady 
Powiatu Łó kiego Wschodniego 
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